

# The world with Corona/ Le monde avec le Covid-19



**Before Corona**

The people do not pay attention to the earth (here: piece of wood) and pollute it more and more with for example the emission of pollutants. This causes irrevocable damage on the planet (here: splits and cracks).

## **Avant le Covid-19**

Les gens ne font pas attention à la terre (ici une bûche), à l'environnement et le polluent de plus en plus avec, par exemple, des polluants. Il en résulte des dommages irréparables sur la planète (ici: fissures et fendants).



**During Corona**

A huge gap in the earth is created (here: gap in the piece of wood), which is caused by the Coronacrisis and which has resulted in a strong blow to the economy. Many shops had to close forever, existences were ruined and many people became sick, some of them even died. The crisis can only be overcome if everybody sticks to the protective measures and looks out for other people. This includes wearing a mask to prevent others from being infected; here, the mask serves as a bridge to overcome the gap, the crisis.

## **Avec le Covid-19**

Il y a une énorme fissure dans la terre qui est causée par la crise de Covid-19. Cette situation a eu de grandes conséquences pour l'économie. De nombreux magasins doivent fermer pour toujours, beaucoup d'existences sont ruinées, des gens tombent malade et il y a beaucoup de morts.

On peut seulement surmonter la crise en respectant les mesures de sécurité et en portant un protège-bouche; ici, ce protège-bouche sert de pont pour dépasser la crise.



**After Corona**

The crisis is overcome but has left traces.

However, the people have learned how valuable the earth is and that it has to be saved from the climate change. Therefore, the "Home Office" is now a common working method, where people do not have to use their car to drive to work, which pollutes the environment, but they can work at home.

## **Après le Covid-19**

La crise est surmontée mais elle a laissé sa marque.

Toutefois les gens ont reconnu que la terre est précieuse et il faut qu'on la protège contre le changement climatique. Par conséquent le "travail à distance" est maintenant une méthode de travail courante dans laquelle personne n'a besoin d'aller travailler avec sa voiture et ainsi, ne pollue pas l'environnement.